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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 15. 11. 2013 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan  Götz,  Luděk  Pažout,  Miroslav  Liška,  Miloslav  Götz,  Ing.  Jiří  Kříž,  Miroslava  Mervová,
František Vrátný

Nepřítomni: Mgr. Jana Runkasová, Milan Franc

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a pan Miloslav Götz.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Zřizovací listina ZŠ a MŠ – dodatek k zapůjčení majetku

2. Prodej pozemku v majetku obce – Jan Koťátko

3. Žádost autodopravců o výjimku ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t

4. Roman Brzák – žádost o souhlas s vydáním licence

5. Liberecký kraj – smlouva o spolupráci na zajištění dopravní obslužnosti na r. 2014

6. Petr Ota – žádost o prodloužení čerpání půjčky z FRB (dodatek ke smlouvě)

7. Optimalizace bankovního účtu u GE Money Bank

8. Inventury majetku obce v roce 2013

9. Rozpočtová opatření 2013

10. Různé:

 Informace o projektech podpořených dotacemi

 Jmenování kronikářky obce

 Mikroregion Frýdlantsko – přehled předpokládaných členských a mimořádných příspěvků DSO na r. 2014

 Záměr vybudování víceúčelového hřiště

 Informace o chodu OÚ, zimní údržba, působení MASiF, aktualizace směrnice o oběhu účetních dokladů

 Nabídka nižší ceny el. energie od ČEZ

11. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 – Zřizovací listina ZŠ a MŠ – dodatek k zapůjčení majetku:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s bodem číslo  1 a  se  závěrem zprávy  auditora,  který  kontroloval  hospodaření  a
činnost příspěvkové organizace a přečetl  doporučená opatření.  Jedním ze zjištění je, že škola používá majetek
v rozporu se zřizovací listinou. Současná zřizovací listina hovoří o převodu majetku, ale ten zatím nebyl účetně
převeden. Pro obec jako zřizovatele ze zprávy vyplývá, že je potřeba  změnit v ZL článek o svěření majetku, kde
místo převedení majetku dojde k zapůjčení. Jde to provézt dodatkem ke zřizovací listině.
Starosta – zatím nenavrhuji usnesení, protože tuto záležitost řeším ve spolupráci s Krajským úřadem a čekám na
jejich odpověď. Máme vzor zřizovací listiny z Višňové. 
Ing. Jiří Kříž – mě to udivuje, měl jsem za to, že je majetek zapůjčen, je chyba ve zřizovací listině, je to tam špatně
uvedené.
Starosta – toto zjištění bylo i ve zprávě z minulého roku, kterou jsme probírali letos na jaře, kdy jsme říkali, že jí
musíme předělat. Zřizovací listinu jsme schvalovali v roce 2011.
Ing. Jiří Kříž – měl jsem za to, že je majetek zapůjčený, proto jsme to schvalovali, interaktivní tabule by se měla
převést sem, aby to bylo v majetku obce, majetek by se měl evidovat tady, tak jsme se o tom tady bavili, to šlo
všechno přes nás, dotace šla jsem, trvám na tom, že to je v té zřizovací listině špatně napsaný.
Miroslav Liška – ta tabule šla přes náš účet? Musí ta tabule být majetkem obce?
Ing. Jiří Kříž – musí.
Miroslav Liška – aby nedošlo k problému s dotací.
Starosta – je  tam napsaný to,  co jsme schvalovali  v roce 2011.  Je  na nás,  jak se s tím vypořádáme. Můžeme
majetek zapůjčit nebo převézt. Višňová zapůjčila nemovitý majetek a movitý převedla do jejich vlastnictví.
Ing. Jiří Kříž – kdyby jste jim to nechali, zatížíte je odpisama. 
František Vrátný – když převedete majek, tak musí škola odepisovat, musí mít peníze na odpisy.
Luděk Pažout – my jsme se bavili o tom, že chceme, aby byl majetek náš, uvádíme ho, jako náš majetek.
Starosta – převézt můžeme majetek, který se neodpisuje a zapůjčit majetek zatížený odpisy.
Ing. Jiří Kříž – movité jsou ty malé věci, může to být velký objem.
Starosta – musíme to dořešit, zapůjčíme tedy movitý i nemovitý majetek. Připravím to na prosincové zasedání.
Tento bod je bez návrhu usnesení a informace berete na vědomí.
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BEZ NÁVRHU USNESENÍ

K     bodu programu č. 2 – Prodej pozemku v majetku obce – Jan Koťátko:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi o prodeji pozemku. Jedná se o pozemek st.p.č. 250 v k.ú. Kunratice u
Frýdlantu o výměře 4 m2, na němž stojí část chalupy pana Jana Koťátka. Prodávat se bude za cenu 100,- Kč/m 2.
Záměr byl schválen 30. 08. 2013 usnesením č. 51. Zveřejněno na ÚD od 23. 09. 2013 do současnosti. 
Ing. Jiří Kříž – přihlásil se pan Koťátko?
Starosta – on si tu žádost podal na začátku, podruhé žádat nemusí.
František Vrátný – jde o to, že by se přihlásil někdo jiný.
Starosta –  o  podobné  žádosti  jiného  žadatele  jsme  hlasovali  na zasedání  o  prodeji  zahrad.  Rozhodlo  by
zastupitelstvo obce. 
Ing.  Jiří  Kříž  –  měli  bychom  mu  dát  za  stejných  podmínek  jako  ostatním,  abychom  nemuseli  platit  15.000,-
právníkovi za smlouvu.
Starosta – jedná se o mladšího pana Jana Koťátka.
Ing. Jiří Kříž – už to má přepsaný?
František Vrátný – má to přepsaný? Je to pozemek pod stavbou.
Ing. Jiří Kříž – prověřte to.
Luděk Pažout – bude to problém?
František Vrátný – převod to zkomplikuje. Já bych to nechal do příštího zastupitelstva.
Miroslav Liška – je to zapsáno jako stavební parcela?
Starosta – ano je.
Ing. Jiří Kříž – přihlásil se mladý, tak počkáme na mladého.

usnesení č. 61/2013 ZO po projednání schvaluje prodej pozemku st.p.č. 250 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu o
výměře 4 m2 žadateli  Janu Koťátkovi, bytem Bělíkova 1295, 464 01 Frýdlant za cenu
100,-  Kč/m2.  A  pověřuje  starostu  k podepsání  kupní  smlouvy  a  návrhu  na  vklad  do
katastru nemovitostí.

NEHLASOVÁNO

K     bodu programu č. 3 – Žádost autodopravců o výjimku ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t:  
Starosta seznámil zastupitele se žádostmi autodopravců, kteří žádají o výjimku z  místní úpravy silničního provozu.
Současná úprava zakazuje  vjezd vozidel  nad 6t  a  traktorů za  křižovatku u bývalé  tržnice,  to  znamená i  zákaz
přejezdu hraničního přechodu. Dorazily 3 žádosti od společnosti KOTRLA a  FRYDAP a od pana Milana Hanzla, který
má také autodopravu. Chtějí legálně přejíždět hranice. Výjimka se uděluje na rok.
František Vrátný – jak je závazný materiál, který tam v žádosti uvádějí majitelé dopravy?
Starosta – nevím, jak je to závazné, ale jedná se o převoz dřeva a výrobků z Novusu z Raspenavy.
František Vrátný – když oficiálně žádají, aby tam nepřeváželi jaderný odpad.
Starosta – se stavebním výborem jsme to probírali a nevidíme v tom problém, do budoucnosti tu ty kamiony jezdit
budou, i z důvodu kratší trasy. Budu jednat s Policií v souvislosti s kontrolami tonáže a dodržování rychlosti.
Ing. Jiří Kříž – silnice tu nejsou v nejlepším stavu a ty auta těm silnicím nepomůžou, policie s tímhle nic neudělá.
Miloslav Götz – jezdí tu spousta náklaďáků na černo a tyhle 3 dopravci budou mít povolení. Požádá se Policie o
váhy a provedení kontroly.
Luděk Pažout – jaká to je silnice?
Starosta – je to 2. třída.
Ing. Jiří Kříž  – ono se ví, že jezdí se dvěma papírama. Jedny má na normální náklad a druhý má na těžší náklad.
Navíc si dávají echo přes mobil. První projede a dá vědět ostatním.
Starosta – to my nevyřešíme, mluvili jsme o tom, jedná se o slušné firmy, které si požádali.
Luděk Pažout – je to mimo obec, není to tolik aut.
Ing. Jiří Kříž – jen aby neměl propůjčený všechny polský náklaďáky.
Starosta – na žádostech jsou registrační značky všech vozidel, které žádají o výjimku.
Luděk Pažout – jsou to firmy z Frýdlantska.
Miroslava Mervová – je to jen na rok, na zkoušku.
Jiří Machatý (občan) – já si myslím, že by to omezení mělo být zrušený, silnice jde mimo obec.
František Vrátný – přikláním se k panu Machatému, je ale potřeba pamatovat na hlukové bariéry a nosnost mostů.
Nebraňme se tomu, otevření hranic do Polska, my se tomu bráníme, Habartice o to usilují.
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Starosta – je to i plán Libereckého kraje, který chce tuto silnici využít pro lepší dopravní obslužnost Frýdlantska.
Sami o tom víte, že je to solidní napojení do Polska a Německa. Pomůže to i firmám, které budou zaměstnávat naše
lidi.

usnesení č. 62/2013 ZO po projednání souhlasí s udělením roční výjimky z místní  úpravy provozu žadateli
společnosti KOTRLA a.s., se sídlem Rokytnice 190, 755 01 Vsetín, IČ 47676663.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 63/2013 ZO po projednání souhlasí s udělením roční výjimky z místní  úpravy provozu žadateli
společnosti Frydap, s.r.o., se sídlem Dolní Řasnice 219, 464 01 Frýdlant, IČ 27357881.

Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byl Ing. Jiří Kříž

usnesení č. 64 /2013 ZO po projednání souhlasí s udělením roční výjimky z místní  úpravy provozu žadateli
Milanu Hanzlovi AUTODOPRAVA, se sídlem Černousy 54, 755 01 Frýdlant, IČ 41349610.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Roman Brzák – žádost o souhlas s vydáním licence:  
Starosta  seznámil  zastupitele  se  žádostmi  autodopravce  Romana  Brzáka.  Jedná  se  každoroční  záležitost.
Provozovatel  autobusové dopravy  pan  Brzák  potřebuje  souhlas  s udělením licence od Krajského úřadu  na  tři
autobusové linky zavážející dělníky do Benteleru.
Ing. Jiří Kříž – to je také dobré pro zaměstnanost našich lidí. Dejte hlasovat.

usnesení č. 65 /2013 ZO po projednání souhlasí s vydáním licence žadateli Romanu Brzákovi, Bezručova 1223,
464 01 Frýdlant, IČ 12025607 k provozování vnitrostátní zvláštní linkové osobní dopravy
na linkách 549 216, 549 220 a 549 221.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Liberecký kraj – smlouva o spolupráci na zajištění dopravní obslužnosti na r. 2014:  
Starosta seznámil zastupitele se smlouvou o spolupráci na zajištění dopravní obslužnosti v Libereckém kraji pro rok
2014. Opět se jedná o každoroční záležitost. Cena zůstává stejná jako v letošním roce a je to 90,- Kč za obyvatele.
Ing. Jiří Kříž – je to i za kojence?
Starosta – je to za všechny hlášené trvalé pobyty a platí se to čtvrtletně.
František Vrátný – v jakém rozsahu bude dopravní obslužnost?
Starosta – rozsah zůstává pořád stejný.

usnesení č. 66 /2013 ZO  po  projednání  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  spolupráci  při  zajištění  dopravní
obslužnosti Libereckého kraje pro rok 2014 č. OLP/2551/2013 s Libereckým krajem a
pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Petr Ota – žádost o prodloužení čerpání půjčky z FRB (dodatek ke smlouvě):  
Starosta přečetl žádost o prodloužení od pana Petra Oty. Nestihne dokončit střechu v původním termínu. Podal
žádost na prodloužení čerpání půjčky, resp. předložení dokladů o 6 měsíců.
Luděk Pažout – začal už na střeše pracovat?
Starosta – ano už má půlku střechy pokryté, doposud řádně splácí a jedná se vlastně o prodloužení data, kdy musí
mít opravu dokončenu.
František Vrátný – půjčka je jen na Petra Otu?
Starosta – ano jen na pana Otu.

usnesení č. 67/2013 ZO po projednání schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o půjčce č. 5/2012 – FRB a pověřuje
starostu obce k jeho podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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K     bodu programu č. 7 – Optimalizace bankovního účtu u GE Money Bank:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi o účtech vedených u GE Money Bank. Vedení účtu nás stojí více, než
získáme na úrocích. Přicházíme o cca 53,- Kč/měsíc a za rok je to cca 637,- Kč. Zároveň bychom měli rozhodnout o
zřízení spořícího účtu v Komerční bance, kam bychom převedli peníze, které v tuto chvíli nepotřebujeme. Ty budou
lépe úročené.
Luděk Pažout – bavíme se o běžném i termínovaném účtu?
Starosta – ano bavíme se o obou. Jsou propojené. Chci po vás, abychom rozhodli, zdali mohu jednat s bankami o
nabídkách. 
Luděk Pažout – máme běžný účet v Komerční bance?
Starosta – u Komerční banky máme běžný účet a ten je zdarma. 
Luděk Pažout – kolik je na tom běžným v GE Money Bank?
Starosta – na tomto běžném účtu je cca 330 tisíc, termínovaný je stále stejný 550 tisíc. V Komerční bance máme
cca 4,5 milionu a na účtu FRB asi 230 tisíc. Ještě máme asi 100 tisíc na účtu v České národní bance.
Miroslava Mervová – to máme tolik účtů?
Starosta – ano, je to lepší, kvůli převoditelnosti. Já navrhuji usnesení na zřízení spořícího účtu v  Komerční bance,
kam bychom převedli 3 miliony.
Luděk Pažout – kolik bude úrok?
Starosta – bude to 0,7 %, když tam budou peníze déle jak rok. Můžeme je ale kdykoliv převézt zpět na běžný účet a
v případě potřeby použít.
Ing.  Jiří  Kříž –  banky se  v dnešní  době předhánějí,  já  bych obešel  každou instituci.  Doporučuji,  aby se oslovili
všechny, poptejme se.
Luděk Pažout – dohodneme se, že pověříme starostu k jednání.
Ing. Jiří Kříž – musejí ti dát nabídky na konkrétní účet, napiš balík, oni ti navrhnou variantu.
František Vrátný – já bych počkal na návrhy i na spořící účet.

usnesení č. 68/2013 ZO po projednání  schvaluje  zřízení  spořícího účtu v Komerční  bance,  a.s.  a  pověřuje
starostu obce k uzavření potřebných smluv.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 8 – Inventury majetku obce v roce 2013:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s plánem  inventur.  Inventarizační  komise  jsou  ponechány  ve  stejném  složení.
Předsedové komisí jsou členy zastupitelstva.
Ing. Jiří Kříž – obměnili se komise – myslím oblasti?
Starosta – ne, vše jsem ponechal stejné jako v loňském roce.
Ing. Jiří Kříž – to není dobré.
František Vrátný – lidé na to budou mít jiný názor.
Starosta –  upozorňuji  opět  na vodojem,  který  je  pořád  veden  a  inventarizován  a  není  dohledatelné,  jestli  je
doopravdy náš nebo ne.

usnesení č. 69 /2013 ZO po projednání schvaluje plán inventur majetku obce pro rok 2013.

Hlasovalo: 7 Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu č. 9 – Rozpočtová opatření 2013:  
Starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními, které se týkají daru od TRW na obnovu památníku
(5tis.), mzdové prostředky VPP – srpen (24, 12 a 6 tisíc), dotace z dotace od Libereckého kraje – Astronomický
kroužek (22 tisíc), Volby do Poslanecké Sněmovny Parlamentu ČR (22,5 tisíce), mzdové prostředky VPP – září (24, 12
a 6 tisíc), dotace od MVČR za pomoc při povodních – podpora JPO (200.500,- Kč), dotace od Libereckého kraje –
dopravní  značení  a dopravní  zrcadlo (11 tisíc).  Dále  potřebujeme použít  volné finanční  prostředky z paragrafu
územního plánování, kde je 200 tisíc a navýšit paragrafy bytového hospodářství (o 55 tis.), volného času mládeže (o
20 tis.), knihovny ( o10 tis.) a kultury (o 25 tis.). Rozpis bude doplněn do přílohy.
Ing. Jiří Kříž – pracovníků VPP je kolik? Na koho je kolik peněz?
Starosta – na paní Vítkovou a Pavla Götze jde 24 tisíc, na Pavla Gondu jde 12 tisíc a na paní Dorenovou chodí 6
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tisíc.
Ing. Jiří Kříž – hasiči – výdej? Na co se to musí použít?
Starosta – jde o dotaci na zvýšení akceschopnosti a na opravy. Musíme to utratit do konce roku. Půjde to na
paragraf  oprav  a  na  drobný  dlouhodobý  majetek.  Už  je  z toho  hrazena  oprava  stříkačky.  Chceme  koupit
elektrocentrálu, plovoucí čerpadlo, vysílačky, a nějakou výstroj – přilby, oděvy, obuv.
Ing. Jiří Kříž – na mládež jste pamatovali?
Starosta – bavíme se o zásahové jednotce a ano, na mládež pamatujeme. Jejich vybavení půjde z peněz sboru.
Ing. Jiří Kříž – po několikáté připomínám, aby se hlasovalo o jednotlivých opatřeních zvlášť.

usnesení č. 70/2013 ZO  po  projednání  schvaluje  rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  5/2013.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – Informace o projektech podpořených dotacemi:  
Starosta  informoval  o  projektech,  na  které  získala  obec  v letošním roce  dotace.  Knihovna  je  realizována  a  v
současnosti naplňujeme elektronickou databázi, Astronomický kroužek je realizován (dochází 8 dětí) a příští týden
budeme vyúčtovávat,  Dopravní  značení  je  realizováno a zároveň je  již  vyúčtováno,  Výstroj  JPO se  realizuje  a
čekáme na dodávku zásahových oděvů, Oprava vozidla je realizována a smlouva o dotaci je již podepsána (22,2
tis.). Příští týden budeme dotaci na opravu vyúčtovávat. Bohužel došlo k navýšení ceny opravy z  důvodu poškození
motoru. Se žádostí o dotaci na Projektovou přípravu cyklostezky jsme neuspěli a jsme v pořadníku pod čarou. Se
žádostí o dotaci na Stoly na stolní tenis jsme pravděpodobně uspěli, protože Rada LK ji schválila a teď čekáme ještě
na schválení Zastupitelstvem LK (výbor ZK doporučil ke schválení 10tis.)
Miroslava Mervová – mám zájemce na volejbal, ale potřebujeme hřiště.
Ing. Jiří Kříž – místo je na koupališti a dokonce tam už hřiště bylo.
Starosta – máte pravdu, ale dnes je to bohužel soukromý pozemek.

ZO po projednání bere na vědomí informace o realizovaných projektech podpořených dotacemi.

K     bodu programu různé – Jmenování kronikářky obce:  
Starosta seznámil zastupitele se situací  kolem vedení obecní kroniky. Na obecním úřadě je kronika, která není
psána od roku 1982. Dle zákona č. 132/2006 Sb., o kronikách obcí vedou obce svou kroniku. V současnosti se
věnujeme sbírání materiálů a informací. Kronikářkou navrhuji paní Boženu Smržovou. Nechali jsme vyrobit novou
kroniku.
Ing. Jiří Kříž – píše krasopisně?
Starosta – ano, píše pěkným čitelným písmem.
Ing. Jiří Kříž – musí mít nářadí, kterým to bude dělat, aby se to nerozpilo.

usnesení č. 71/2013 ZO po projednání schvaluje jmenování paní Boženy Smržové do funkce kronikářky obce
Kunratice.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu  programu  různé  –  Mikroregion  Frýdlantsko  –  přehled  předpokládaných  členských  a  mimořádných  
příspěvků pro DSO na r. 2014:
Starosta  informoval  zastupitele  s  výší  předpokládaných  příspěvků  pro  Dobrovolný  svazek  obcí  Mikroregionu
Frýdlantsko v roce 2014. Členské příspěvky – 11,- Kč/obyvatele, protidrogová prevence Advaita + Most k naději (2,-
+ 2,-) – 4,- Kč/obyvatele, MASiF – zajištění provozu – 26,04 Kč/obyvatele, Rozhlasy TI – 177,50 Kč (vyrovnat rozdíl
1% DPH), Rozhlasy – investiční příspěvek 22,- Kč/obyvatele. Musíme s tím počítat při přípravě rozpočtu na příští
rok. Mluvíme o cca 25 tis. podle počtu obyvatel k 1. 1. 2014.
Ing. Jiří Kříž – kolik nás je?
Starosta – 399

usnesení č. 72/2013 ZO po projednání schvaluje členský příspěvek v Mikroregionu Frýdlantsko na rok 2014
ve výši  11,-  Kč/obyv.,  příspěvek na protidrogovou prevenci  4,-  Kč/obyv.,  mimořádný
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příspěvek na rok 2014 ve výši 26,04 Kč/obyv. – MASiF – zajištění činnosti, mimořádný
příspěvek na rok 2014 ve výši 177,50 Kč – Rozhlasy – inženýrská činnost a mimořádný
příspěvek na rok 2014 ve výši 22,- Kč/obyv. – Rozhlasy – investiční příspěvek.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Záměr vybudování víceúčelového hřiště:  
Starosta seznámil  zastupitele se záměrem výstavby víceúčelového hřiště v areálu mateřské školky za budovou
bývalé družiny. U stavebního úřadu není problém. Investice cca 1,7 mil. Kč. Nutnost projektové přípravy a vyřízení
potřebných povolení.
Miroslava Mervová – je to dobré místo skrz sociálky.
Luděk Pažout – proč pro děti něco nevybudovat, pozemek je za družinou a blízko k lidem.
Miloslav Götz – je to blízko k bytovým jednotkám, při sportu je dost hluku, myslím si, že brzo si budou lidé stěžovat.
Jsem velký bojovník za hřiště, ale je to podle mě špatné místo. Máme projekt na hřiště u rybníka.
Miroslava Mervová – na každém sídlišti jsou hřiště, alespoň je mají lidé pod kontrolou.
Luděk Pažout – pokud by to bylo u lesa, tak nám to někdo zničí.
Starosta – večerní klid ošetříme provozním řádem.
Miroslav Liška – za čí peníze?
František Vrátný – já nevím, jak je to daleko od družiny?
Ing. Jiří Kříž – je to jako ve Višňové?
Luděk Pažout – ano, ale ve Višňové je jen fotbalové. Možností jaké hřiště je několik, to je na další jednání, nejdříve
se musíme bavit, jestli to chceme.
Ing. Jiří Kříž – školka má předepsaný metry, aby jim zůstalo dost místa.
František Vrátný – co dál s tím pozemkem, ze kterého by se muselo odkrojit?
Ing. Jiří Kříž – je potřeba místo na parkování aut, sociálky.
Starosta – nejdříve se pokusím zjistit možnost nějaké dotace.
Ing. Jiří Kříž – tam by mohli jít peníze z fotbalu. Oni ti ukázali předběžný rozpočet? 
Miroslava Mervová – hřiště u rybníka se nelíbilo lidem.
Miloslav Götz – jezdím po republice, viděl jsem dětské hřiště u rybníka.
Ing. Jiří Kříž – čí je ten pozemek u rybníka?
Starosta – pozemkového úřadu
Starosta – chtěl bych to u družiny, protože je tady fotbalové hřiště, dětské hřiště je ve školce. Mohl by tu být i
fitpark pro dospělé a bylo by to takové sportovně - odpočinkové centrum. Zároveň by školka nebyla opuštěná a byl
by tu pořád nějaký pohyb.
František Vrátný – hluk nebude největší problém.

usnesení č. 73/2013 ZO po projednání schvaluje záměr vybudování víceúčelového hřiště v areálu MŠ.

Hlasovalo: 7 Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 Usnesení nebylo přijato.

Zdrželi se Miloslav Götz, František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – informace o chodu OÚ:  
Starosta  seznámil  zastupitele  se  zprávou  a   výsledkem dílčího  přezkoumání  hospodaření  obce  za  rok  2013  a
s informacemi týkající se zimní údržby. Dílčí kontrola hospodaření skončila s výsledkem bez závad. 
Ing. Jiří Kříž – kdo dělal kontrolu?
Starosta – paní auditorka z Krajského úřadu.
Ing. Jiří Kříž – jak tady byla dlouho?
Starosta – celý den.
Místní komunikace bude prohrnovat pan Bohuslav Křelina za 480,- Kč/h bez DPH. Bylo jednáno i s dalšími majiteli
traktorů, kteří buď prohrnovat nechtějí, nebo nemohou.
Ing. Jiří Kříž – za co to mají, kdo to podepisuje? 
Starosta –  cena je  za  hodinu,  Bohouš Křelina  je  na telefonu a domluvíme se  s  ním,  kdy vyjede,  jako to bylo
v loňském roce. Prohrnování podepisuje pan místostarosta.
ZO po projednání vzalo na vědomí informace o dílčí kontrole hospodaření obce Kunratice za rok 2013 a vzalo na
vědomí informace o zajištění zimní údržby místních komunikací.
Starosta –  ještě  v tomto  bodu  programu  navrhuji  usnesení  k působení  Místní  akční  skupiny  Mikroregionu
Frýdlantsko na nové programovací období, které bychom měli odsouhlasit.
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usnesení č. 74/2013 ZO po projednání souhlasí s působením MAS Mikroregionu Frýdlantsko na území obce
Kunratice v období 2014-2020.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – aktualizace směrnice o oběhu účetních dokladů:  
Starosta seznámil zastupitele s aktualizací směrnice o oběhu účetních dokladů, která spočívá v doplnění podpisu
třetí osoby u dokladů nad 20.000 Kč. Aktualizace směrnice byla uložena starostovi na zasedání ZO dne 30. 08.
2013.
Ing. Jiří  Kříž – já jsem si myslel,  že bude aktualizace větší -  mzdy, myslím si,  že by se to mělo zpracovat lépe.
Miroslav Liška – chtěl jste třetí podpis a teď jste proti?
Starosta – já si to nemyslím, pořád budeme směrnice doplňovat a nafukovat. V jednoduchosti je krása. Jestli chcete
kontrolovat mzdy, udělejte na to směrnici, kde se to dá ošetřit.
Ing. Jiří Kříž – určitě není udělaná vyčerpávajícím způsobem.
Starosta – tvoření směrnic je dlouhodobá záležitost, kterou konsultujeme s krajem, jako naším metodikem.
Ing. Jiří Kříž – já tomu rozumím, myslím si, že je šitá horkou jehlou. Žádal jsem paní účetní, aby mi směrnici poslala
a nedostal jsem ji, mluvím o té směrnici, co se tenkrát dělala. 
Miroslav Liška – přišel jste si pro tu směrnici?
Ing. Jiří Kříž – ne.
Starosta – nad směrnicí jsme strávili dostatek času, tak tady neříkejte, že je šitá horkou jehlou. Zákon vyžaduje 3
podpisy – příkazce, správce rozpočtu a hlavní účetní. To splňuje.
Ing. Jiří Kříž – já nemluvím o třetím podpisu, já mluvím o náležitosti, píšete na traktor příkazy k jízdě?
Starosta – nepíšu.
Ing. Jiří Kříž – špatně, co když se něco stane, tankuje si, co chce. Chybí tam karty, já už nechodím kontrolovat vaši
pokladnu a ani chodit nebudu. Vše co jste po mě chtěli, bylo v termínu a řádně odevzdáno.
František Vrátný – vrátit se k tomu, dát každému směrnici, ať si k tomu udělá své poznámky.
Starosta – já vám všechny směrnice pošlu a můžete se k nim všichni vyjádřit. 
Ing. Jiří Kříž – já jsem chtěl, aby každý ze zastupitelstva chodil a kontroloval pokladnu.

usnesení č. 75/2013 ZO po projednání schvaluje znění aktualizované směrnice č. 1/2011 o oběhu účetních
dokladů dle přílohy.

Hlasovalo: 7 Pro: 5 Proti: 2 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byli František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – Nabídka nižší ceny el. energie od ČEZ:  
Starosta seznámil zastupitele s nabídkou od společnosti ČEZ, kterou nám zaslal zástupce společnosti pan Škaloud.
Dostali  jsme se se spotřebou do segmentu pro střední podniky,  a  proto by pro nás mohli  platit jiné ceny za
elektrickou energii.  Jde ale o zavázání ceny za silovou elektřinu na roky 2014 a 2015. Úspora by byla 28% z ceny
silové elektřiny. Úspora v penězích za rok 2014 by byla 17.514,- Kč a za rok 2015 by byla 18.159,- Kč. Nabídka platí
do 17. 11. 2013 vzhledem ke způsobu výpočtu ceny dle aktuální ceny na burze v daném týdnu. Obdobná nabídka
je i pro školu.
František Vrátný – je ta úspora 28 % na nízký tarif?
Ing. Jiří Kříž – informoval tě pan Škaloud, jak jde cena elektřiny od nového roku dolů? Jde dolů o 15 % - pak je
úspora už jen 13 %
Starosta – ano, bavili jsme se o tom.
František Vrátný – jsou to všechno proměnlivé taxy.
Ing. Jiří Kříž – doporučuji oslovit ostatní dodavatele, aby navrhli nabídku.
Miroslav Liška – cena bude platit rok?
Starosta – ano, je to na rok.
Ing. Jiří Kříž – problém ČEZU je ten, že elektriku vyvážíme.
Starosta – já vám nenavrhuji žádné usnesení, předkládám to jen pro informaci a chci znát váš názor.

Zastupitelstvo vzalo informaci o nabídce společnosti ČEZ na vědomí.
 
Diskuse:
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 Ing. Jiří Kříž – Krajský úřad vydal metodický pokyn k povolování kácení stromů. Myslím si, že byl u domu u

vjezdu do obce porušen. Bylo zde káceno dříve, než je psáno v pokynu z kraje. Je to pozemek, který jsme

nedávno tak výhodně prodali.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:25 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 5

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………………

V Kunraticích dne 20. listopadu 2013
Miloslav Götz ………………………………………………

Luděk Pažout
místostarosta

Milan Götz
starosta
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